

Parental Registration Statement

(School District Letterhead)

Student Name _____ Date of Birth _____ Grade _____

Parent or Guardian Name _____

Address _____

Telephone Number _____

Pennsylvania School Code §13-1304-A states in part “Prior to admission to any school entity, the parent, guardian or other person having control or charge of a student shall, upon registration provide a sworn statement or affirmation stating whether the pupil was previously or is presently suspended or expelled from any public or private school of this Commonwealth or any other state for an action of offense involving a weapon, alcohol or drugs, or for the willful infliction of injury to another person or for any act of violence committed on school property.”

Please complete the following:

I hereby swear or affirm that my child was _____ was not _____ previously suspended or expelled , or is _____ is not _____ presently suspended or expelled from any public or private school of this Commonwealth or any other state for an act or offense involving weapons, alcohol or drugs, or for the willful infliction of injury to another person or for any act of violence committed on school property. I make this statement subject to the penalties of 24 P.S. §13-1304-A(b) and 18 Pa. C.S.A. §4904, relating to unsworn falsification to authorities, and the facts contained herein are true and correct to the best of my knowledge, information and belief.

<p>If this student has been or is presently suspended or expelled from another school, please complete:</p> <p>_____</p> <p>Name of the school from which student was suspended or expelled</p> <p>_____</p> <p>Dates of suspension or expulsion: (Please provide additional schools and dates of expulsion or suspension on back of this sheet.)</p> <p>_____</p> <p>Reason for suspension/expulsion (optional)</p>
--

(Signature of Parent or Guardian)

(Date)

Any willful false statement made above shall be a misdemeanor of the third degree. This form shall be maintained as part of the student’s disciplinary record.

家长注册声明

(学区信笺抬头)

学生姓名 _____ 年级 _____

家长或监护人姓名 _____

地址 _____

电话号码 _____

宾夕法尼亚州学校法典 § 13-1304-A 部分如是规定：“在进入任何学校实体之前，家长、监护人或对学生有控制权或指控的其他人应在注册时提供担保声明或确认，说明该学生以前或现在是否因涉及武器的犯罪行为而被本联邦或任何其他州的任何公立或私立学校停学或开除、酗酒或吸毒、或故意伤害他人、或对学校财产实施任何暴力行为。

请完成以下操作：

我在此发誓或确认，我的孩子曾经被 _____ 以前没有 _____ 被停学或开除，或者当前有 _____ 没有 _____ 被暂停或开除，原因是涉及武器、酒精或毒品的行为或违法行为、或故意伤害他人或在学校财产上犯下任何暴力行为而导致被停学或开除。我在此作出本声明是受到 24 P. S. § 13-1304-A (b) 和 18 Pa. C. S. A. § 4904 关于涉及当局的未经宣誓的伪造而遭受处罚这一约束，并且此处包含的事实在我所了解、所获信息和所持信念的范围内是真实的和正确的。

如果该学生已经或目前被其他学校停学或开除，请填写：

学生被停学或开除的学校名称

停学或开除日期：

(请在此表背面提供其他学校和开除或停学日期。)

停学/开除原因 (可选)

(家长或监护人签名)

(日期)

上述任何故意的虚假陈述均属三级轻罪。该表格应作为学生纪律记录的一部分保存入档。